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Protokół Nr IX/2007
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 29 maja 2007 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
5. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
6. Sprawy różne.
7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok
- w sprawie przystąpienia do II etapu zmian w planie zagospodarowania 
   przestrzennego Gminy Sitno
- w sprawie organizacji roku szkolnego 2007/2008 w Szkołach Podstawowych i Gimnazjach 
  na terenie Gminy Sitno.

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
9. Lustracja terenu Gminy mająca na celu ocenę stanu technicznego infrastruktury.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward
15. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  IX  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 
Marię Lichotę oraz sołtysa Jarosławca Górnego Pana Eugeniusza Grelę.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 18°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  pytając 
jednocześnie czy są do niego uwagi.
Pan  Sekretarz  poinformował  o  dodatkowych  uchwałach  dotyczących  oświaty 
i stanowiska Rady Gminy w sprawie m.in. dowożenia i godzin organu prowadzącego.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  i  przyjęli  go 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli nw. Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni 
Gazda. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

Sprawozdanie zostanie przedstawione w późniejszym punkcie porządku obrad.
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Ad. 5
Interpelacje i zapytania Radnych - odpowiedzi

Pan Janusz Brzozowski zapytał o termin przetargu na działki w Jarosławcu (Osiedle).
Pan Sekretarz wyjaśnił, że w tej chwili jest wykonywany podział działki na cztery 
mniejsze a przetarg odbędzie się w późniejszym terminie.
Pan Mieczysław Wrotniak poinformował o złożonym piśmie w sprawie pogłębienia 
rowu przy drodze gminnej koło Agromy.
Pan Leszek Kozak zwrócił się z prośbą o przekazanie środków ze sprzedanej działki 
w Kornelówce (SKR) na budowę chodnika w tej miejscowości.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że na razie trzeba wykonać te odcinki, które są zaplanowane 
w budżecie.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  o  sprawę  poprawienia  chodnika  w  Jarosławcu  oraz 
wykonania przejścia przez tory.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że te zadania zostaną w najbliższym czasie wykonane.
Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  poprawienie  chodnika  przy  kościele 
w Horyszowie Polskim, gdyż kilka kostek zostało wymytych przez wodę.
Pan  Jerzy  Mazurek  zapytał  na  jakim  etapie  jest  przeniesienie  biblioteki 
w Cześnikach.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że w tym roku zostanie to wykonane.
Pan Janusz Brzozowski poruszył sprawę Gospodarstwa Pomocniczego stwierdzając, 
że Kierownik miał na piśmie przedstawić informacje Radzie Gminy a nic się w tym 
temacie nie dzieje. To jest lekceważenie Rady Gminy.
Następnie  głos  zabrał  Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  dziękując  za  środki  na  remont 
remizy w Stabrowie.
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pismo  z  KGW  w  Horyszowie  Polskim 
w sprawie remontu podłogi w budynku magla (pismo w załączeniu).  
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  w  budżecie  jest  kwota  3.000,-zł  na  każde  KGW 
ale nie wiadomo czy to wystarczy. Może zabraknąć ok. 1 tysiąca złotych.
Państwo Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym opowiedzieli się za wykonaniem 
podłogi w budynku magla w Horyszowie Polskim.
         Następnie Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.

Ad. 6
Sprawy różne

Pan Eugeniusz Grela zwrócił się z podziękowaniami za wykonanie remontu remizy 
i terenu wokół remizy OSP w Jarosławcu Górnym.
Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  się  z  wnioskiem,  by  przy  okazji  realizacji  nakropku 
w kierunku Pana Skóry poprawić odcinek drogi do remizy OSP.
Pan Bogdan Pawlicha dodał,  że  należałoby również wykosić  rowy w Cześnikach 
Górnych.
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Pan Sekretarz poinformował, że w Horyszowie Polskim za mleczarnią jest działka 
gminna,  która  razem  z  placem  mleczarni  miałaby  ok.  40  arów.  Może  wtedy 
znalazłoby się kupca na tą działkę.
Pan  Wójt  dodał,  że  należałoby  upoważnić  do  wstępnej  negocjacji  z  Zarządem 
Mleczarni w sprawie pozyskania tej nieruchomości dla środowiska.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że w Horyszowie Polskim i tak jest sporo 
gruntów gminnych.
Pan Marek Szajnoga zapytał o sprawę nagłośnienia w Szkole w Jarosławcu. Ponadto 
Pan  Szajnoga  zwrócił  się  z  wnioskiem,  by  wystosować  pismo  do  GDDKiA 
o wykoszenie rowów przy drodze krajowej.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że są na to środki w budżecie oświatowym na nagłośnienie 
ale niewiadomo, czy nie trzeba będzie ich zabrać na wynagrodzenia.
Pan  Wójt  dodał,  że  na  nagłośnienie  potrzeba  ok.  10.000,-zł.  Realizacja  będzie 
możliwa w III kwartale.

Ad. 7
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1. Uchwała  Nr  IX/56/07  Rady  Gminy  w  Sitnie  z  dnia  29  maja  2007  roku 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sitno.
Projekt zmian przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Maria Lichota. Ponadto Pani 
Skarbnik poinformowała o dodatkowych zmianach dotyczących m.in. środków 
w  wysokości  50.000,-zł  dla  Gimnazjum  w  Sitnie,  zmniejszenia  rezerwy 
o  4.000,-zł,  wprowadzenia  wolnych  środków  –  158.361,34zł  oraz  kwoty 
13.600,-zł która została z wpłat mieszkańców Jarosławca za przyłączenie gazu.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  te  środki  (13.600,-zł)  należy 
rozliczyć i zwrócić mieszkańcom.
Następnie  głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Infrastruktury 
i  Rozwoju  Pan  Andrzej  Juszczak  informując,  że  Komisja  spotkała  się 
w sprawie zaopiniowania zmian budżetowych ale dzisiejsze zmiany są inne niż 
te które były przedstawiane Komisji. Dlatego Komisja pozostawia decyzję dla 
Rady Gminy. Ponadto Pan Juszczak zwrócił uwagę, że w § 1 uchwały należy 
zwiększyć przychody o 158.000,-zł oraz że po obu stronach budżetu jest błąd 
w kwocie 500,-zł.
Pan Jerzy Mazurek zapytał o punkt dotyczący wydatków inwestycyjnych oraz 
materiałów i wyposażenia w Urzędzie Gminy.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  Panią  Skarbnik 
o sprawdzenie i poprawienie uchwały zgodnie z uwagami Pana Juszczaka. 
Po dokonaniu poprawek Pan Mieczysław Wrotniak odczytał właściwą uchwałę 
w sprawie zmian w budżecie.
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Państwo Radni przyjęli ww. uchwałę w głosowaniu jawnym przy 14 głosach 
za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym. 

2. Uchwała  Nr  IX/57/07  Rady  Gminy  w  Sitnie  z  dnia  29  maja  2007  roku 
w  sprawie  zasad  udzielania  zniżek  i  rozmiaru  obniżania  tygodniowego 
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dla  Dyrektorów  Szkół  Podstawowych 
i Gimnazjów na terenie Gminy Sitno. 
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3. Uchwała  Nr  IX/58/07  Rady  Gminy  w  Sitnie  z  dnia  29  maja  2007  roku 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  w  planie  miejscowym 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sitno.
Pan  Sekretarz  poinformował,  że  z  projektu  uchwały  należy  wyciąć  działkę 
w Kolonii Sitno a dopisać działkę Nr 748 w Cześnikach (wspólnota).
Następnie  Pan  Wójt  omówił  poszczególne  pozycje  zmian  w  planie 
zagospodarowania przestrzennego.
Pan Sekretarz dodał, odnośnie działek w Jarosławcu, że mogą się zmienić ich 
numery ewidencyjne gdyż jest wykonywany ich podział.
Następnie  Państwo Radni  przyjęli  ww. uchwałę jednogłośnie  w głosowaniu 
jawnym. 

Następnie przystąpiono do dyskusji w zakresie sytuacji oświatowej.
Pan Sekretarz poprosił o przedstawienie wniosków z ostatniego posiedzenia Komisji 
Oświaty.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Pan  Zygmunt 
Niedźwiedź odczytał wnioski z dnia 28 maja 2007 r. (wnioski w załączeniu).
Następnie Państwo Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym opowiedzieli  się za 
likwidacją S.P. w Kornelówce, jeżeli dojdzie ona do skutku w bieżącym roku.
Następnie Pan Sekretarz przedstawił sytuację w zakresie dowożenia dzieci do szkół 
z pytaniem, czy Gmina ma to zadanie przeprowadzić zgodnie z prawem (odległość 
do szkoły)  czy dowozić  wszystkie dzieci.  To ostatnie rozwiązanie będzie droższe 
o ok. 10 – 20 tysięcy złotych.
Pan Ryszard Monastyrski stwierdził, że należy indywidualnie brać pod uwagę każdą 
sytuację.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył,  że gmina powinna podejść do tej sprawy 
zgodnie z przepisami prawa a dyrektor szkoły powinien tak opracować specyfikację 
do przetargu, żeby dojeżdżały wszystkie dzieci.
Pan Janusz Brzozowski  stwierdził,  że czasami nie  pieniądze a dobro dziecka jest 
najważniejsze. Dyrektor powinien również zapewnić dzieciom opiekę w autobusie.
Pan  Janusz  Mazurek  ponowił  wniosek  w  sprawie  unormowania  sytuacji  dzieci 
dojeżdżających  autobusami MZK do Szkoły w Jarosławcu – karanych za to, że np. 
jadą linią Nr 40 zamiast Nr 44.
Pan Wójt  stwierdził,  że  nie  ma możliwości  określenia  sztywnych zasad odnośnie 
dowożenia  i  czasami należy podejść  do  sytuacji  indywidualnie.  Dyrektorzy  szkół 
powinni się również starać przyciągnąć uczniów.
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Przewodniczący Rady  Gminy  dodał,  że  można zgodzić  się  na  pewne  odstępstwa 
w granicach danego obwodu.
Pan  Janusz  Brzozowski  zauważył,  że  najmłodsze  dzieci  mają  chodzić  do  szkoły 
w swoich miejscowościach.
Pan Sekretarz stwierdził, że w takim razie dowożenie powinno być prowadzone na 
obecnych zasadach – indywidualne podejście do każdej sytuacji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zauważył,  że  w  takim  razie  niepotrzebne  było 
zarządzenie Wójta.
W  związku  z  powyższym  Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  dowożenie  powinno  być 
realizowane na zasadach ubiegłego roku przy uwzględnieniu w miarę możliwości 
Zarządzenia Wójta.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał wniosek Komisji Oświaty w sprawie 
godzin pedagoga – po ½ etatu w Szkole w Sitnie i w Jarosławcu.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  wnioskiem  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie  Przewodniczący Rady Gminy poprosił  o  zajęcie  stanowiska w sprawie 
wniosku  Pana  Leszka  Kozaka  (dodatkowe  5.000,-zł  na  chodnik  w  Kornelówce 
z tytułu sprzedaży działki SKR).
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  wnioskiem  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  podziękowania  za  współpracę 
z  Gimnazjum  w  Sitnie  oraz  pismo  Stowarzyszenia  “Nad  Czarnym  Potokiem” 
w  sprawie  dofinansowania  tomiku  poezji   (pisma  te  stanowią  załącznik  do 
protokołu).
Pan Wójt poinformował, że jest to propozycja panelu poetyckiego ale potrzebny jest 
konkretny program – przy udziale środowiska oświatowego.
Pan Janusz Brzozowski złożył wniosek, by poloniści wypowiedzieli się na temat tych 
wierszy. Jeżeli będą one wartościowe to się je opublikuje.
Pan Sekretarz zaproponował by decyzję w ww. sprawie podjąć na kolejnej sesji.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 8
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji

         Protokoły Nr VII/2007 i VIII/2007 wyłożone były do wglądu bezpośrednio 
w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się 
z ww. protokołami i czy są do nich uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokoły w głosowaniu jawnym przy 
14 głosach za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.
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Następnie  Pan  Wójt  poruszył  temat  inwestycji  gminnych  informując,  że  może 
zabraknąć  środków na  budowę  dróg.  Potrzeba  również  1.000,-zł  na  nagrody  dla 
rolników (wystawa rolnicza).
Ponadto Pan Wójt przypomniał o terminie wymiany dowodów osobistych – do końca 
bieżącego roku.
Pan Ryszard Monastyrski zapytał o osoby starsze, które same nie mogą przybyć do 
Urzędu Gminy.
Pan Wójt wyjaśnił, że z pomocą może służyć OSP.
Pan  Janusz  Brzozowski  zauważył,  że  mieszkańcy  Jarosławca  czekają  z  wymianą 
dowodów gdyż miały być wprowadzone nazwy ulic. Kilka Lat temu Rada Gminy 
uchwaliła nazewnictwo ulic ale nic w tej sprawie się nie dzieje.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  Urząd  Gminy  czeka,  gdyż  Starostwo obiecało  pomóc 
w sprawach geodezyjnych.   
Pan Zygmunt Niedźwiedź poruszył sprawę nieobecności na Komisjach pytając kto 
ma te nieobecności usprawiedliwiać.
Przewodniczący  Rady  Gminy  wyjaśnił,  że  to  on  dokonuje  usprawiedliwienia 
nieobecności Radnych na Sesji lub Komisji.
Pan Aleksander Karski poruszył sprawę drogi Horyszów Polski – Rozdoły pytając 
dlaczego będzie realizowane 350 mb a nie 600 mb jak wcześniej zaplanowano.
Pan Wójt wyjaśnił, że nie ma decyzji w sprawie środków z FOGR.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że zanim tą drogę się zakończy to trzeba 
będzie już poprawiać pierwszy odcinek, który był realizowany kilka lat temu.
Następnie  Pan  Wójt  przedstawił  sytuację  w  zakresie  środków  zewnętrznych 
w 2007 roku oraz dodał, że należy się zastanowić czy ze względu na poziom cen – 
nie podjąć decyzji o zaciągnięciu kredytu na budowę dróg.
Pan Janusz  Brzozowski  stwierdził,  odnośnie  środków z  FOGR,  że  on  nie  będzie 
zainteresowany pomocą dla drogi Horyszów Polski – Rozdoły. Droga w Jarosławcu 
jest budowana już 20 lat. Do FOGR miała być zgłoszona jedna droga z Jarosławca 
a  zgłoszono  Horyszów Polski  i  Kornelówkę.  Trudno powiedzieć  jak  postąpi  Pan 
Krzysztof Gałaszkiewicz – bo to jest droga w jego miejscowości.
Pan Ryszard Monastyrski stwierdził, że była taka umowa, że po drodze w Jarosławcu 
Górnym będzie się realizować drogę w Horyszowie Polskim.
Pan Marek Szajnoga zauważył, że droga w Jarosławcu nie jest jeszcze zakończona.
Pan  Sekretarz  zaproponował,  by  priorytety  w  zakresie  budowy  dróg  ustalić  po 
wyjeździe w teren (lustracji).
Następnie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu przybyłemu na obrady sesji 
komendantowi posterunku Policji w Sitnie Panu Tadeuszowi Kuśmirukowi.
Pan Kuśmiruk podziękował  Radzie  Gminy za pomoc finansową na zakup paliwa 
dodając, że kwota 1.000,-zł wystarczy tylko na 2 miesiące.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  uwagę  na  potrzebę  zamontowania  w  Jarosławcu 
fotoradaru przy przejściu koło P. Wolanina.
Pan  Janusz  Brzozowski  dodał,  że  kontrole  Policji  powinny  również  się  odbywać 
nocą, kiedy np. niektórzy na motocyklach jadą przez Jarosławiec po 200 km/h.  
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Pan Wójt wyjaśnił, odnośnie fotoradaru, że gminy nie stać na takie urządzenie ale 
będzie się starać o pomoc z Rejonu Dróg Krajowych.
Pan Aleksander Karski zwrócił uwagę, że mieszkańcy nie korzystają z chodników 
tylko poruszają się po drodze.
Pan Marek Szajnoga dodał, że Policja z Zamościa nie pozwala jeździć rowerem po 
chodniku w Jarosławcu.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 9
  Lustracja terenu Gminy mająca na celu ocenę stanu technicznego 

infrastruktury

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Edward  Tukiendorf  zapytał  kto  z  Państwa 
Radnych jest za realizacją ww. punktu na obecnej sesji.
W głosowaniu jawnym za opowiedziało się 12 Radnych, przeciw – 0, 3 Radnych 
wstrzymało się od głosu.
W  związku  z  powyższym  Państwo  Radni  udali  się  na  lustrację  infrastruktury 
technicznej Gminy.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

 
Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:       



Ad. 7
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr IX/56/07 Rady Gminy Sitno z dnia 29 maja 2007 roku w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Sitno.
Projekt  zmian  przedstawiła  Pani  Skarbnik  informując  jednocześnie 
o  dodatkowych  zmianach  dotyczących  środków  dla  Gimnazjum  w  Sitnie 
(50.000,-zł),  zwiększenia  wydatków  drogowych  (z  rezerwy)  oraz 
wprowadzenia wolnych środków (158.000,-zł).
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Infrastruktury  i  Rozwoju  Pan  Andrzej 
Juszczak  poinformował,  że  Komisja  spotkała  się  w  sprawie  zaopiniowania 
zmian  budżetowych,  ale  dzisiejsze  zmiany  są  inne  niż  te  zaopiniowane  – 
dlatego Komisja się nie wypowiada w tej sprawie tylko pozostawia decyzję dla 
Rady Gminy.
Ponadto  Pan Juszczak zwrócił  uwagę na  nieścisłość  rachunkową dotyczącą 
kwoty 500,-zł po obu stronach budżetu oraz potrzebę dopisania w § 1 uchwały 
zwiększenia przychodów o kwotę 158.000,-zł.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o sprawdzenie uchwały 
i ewentualne jej poprawienie.
Pan Jerzy Mazurek zapytał o punkt dot. wydatków inwestycyjnych w Urzędzie 
Gminy oraz materiałów i wyposażenia.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o wymianę okien oraz takie wydatki jak 
papier, tonery i tusze.
Następnie Pan Mieczysław Wrotniak odczytał poprawioną uchwałę w sprawie 
zmian budżetowych.
W głosowaniu jawnym za ww. uchwałą głosowało 14 Radnych, przeciw – 0, 
1 Radny wstrzymał się od głosu. 

2) Uchwała Nr IX/57/07 Rady Gminy Sitno z dnia 29 maja 2007 roku w sprawie 
zmian budżetu Gminy Sitno.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o środki pozostałe z gazyfikacji Osiedla 
Jarosławiec (13.600,-zł).
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  tym,  by  te  środki  rozliczyć  i  zwrócić 
mieszkańcom.
Wyżej  wymieniona  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym. 

3) Uchwała Nr IX/58/07 Rady Gminy Sitno z dnia 29 maja 2007 roku w sprawie 
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